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   PLE EXTRAORDINARI.  7 DE JUNY DE 2017. 
 
 
Amb la presencia de tots els regidors, excepte Anna Xaus d’ERC, s’inicia el ple amb la votació de 
la inclusió d’un punt d’urgència, referent a una modificació de la relació de llocs de treball del 
consistori. Tot seguit s’aprova l’acta del ple anterior i es dóna compte dels decrets d’alcaldia del 
darrer mes. En els primers punts del ple pròpiament dit, s’aprova per unanimitat el conveni de 
col·laboració amb la Comissió de Reis i un acord amb el Consell Comarcal per l’execució del 
programa “Treball a les Comarques”, promogut per Anoia Activa. 
 
APROVACIO DEL PRESSUPOST GENERAL 2023 
 
L’aprovació del pressupost de 
l'Ajuntament i els seus organismes 
autònoms (l’Escola Bressol i el Museu 
Molí Paperer), és un del punts més 
importants de l’any, ja que condiciona 
el funcionament del municipi durant 
l’any. El regidor d’hisenda presenta el 
punt, i en primer lloc s’excusa pel poc 
temps del què s’ha disposat. Explica 
que aquests pressupostos tenen la 
particularitat de que son els últims 
d’aquesta legislatura i que part 
d’aquests pressupostos ja els 
executarà el proper equip de govern. També destaca que son uns pressupostos condicionats pel 
fet de que enguany no s’han apujat els impostos i que en canvi, hi ha hagut un augment de 
despeses degut a la pujada del preu dels salaris, de preus, dels carburants, etc. Per tant, s’ha hagut 
d’ajustar respecte els darrers anys. Tot i així, explica que s’ha pogut destinar una bona part a fer 
algunes inversions i també destaca que aquest any s’inclouen dues partides dels “pressupostos 
participatius”, és a dir, partides escollides per una votació popular. A continuació el regidor 
desgrana a grans trets els números del pressupost, i posteriorment l’alcalde explica algunes de les 
noves inversions com son la millora en algunes instal·lacions, en seguretat i en accessibilitat. Els 
partits de l’oposició s’hi mostren contraris i en general, es queixen del poc temps que han tingut 
per revisar la documentació i també pel fet de que no se’ls ha consultat prou. VdC-CUP, com a 
soci de govern, defensa els pressupostos presentats, ja que són una continuació del projecte 
iniciat fa quatre anys, però també una culminació del treball fet a l’anterior legislatura. En aquest 
sentit, ressalta l’aposta per àrees com educació, acció social i equitat, joventut o cultura. També 
ressalta l’aposta per la transició energètica al municipi que es basa amb l’autosuficiència i l’estalvi 
energètic des d’una perspectiva verda. Finalment, també destaca que aquests pressupostos 
permetran la culminació de projectes importants com són l’Espai Jove i el Parc de l’Abric 
Romaní; i com no podria ser d’una altra manera, destaca les propostes sorgides dels pressupostos 
participatius, promoguts pel regidor de participació ciutadana, Miquel Sabaté de VdC-CUP. 
Passat a votació, s’aprova amb els vots favorables d’ERC i VdC-CUP, mentre que la resta hi vota 
en contra. 
 
Tot seguit, s’aprova una nova baixa de drets reconeguts pendents de cobrament, amb els vots a 
favor de tots els grups excepte JxC. 

Amb aquesta publicació us volem informar d’allò que es parla en el Ple Municipal, de manera més resumida i lleugera. 
Alhora, us volem animar a assistir i participar activament en els plens, i a que feu ús del torn obert de paraula. Podeu 
trobar totes les publicacions del “Ple al Carrer” a la nostra web, www.viladecapellades.cat, així com els vídeos dels 
plens al canal de YouTube de l’Ajuntament. 

PLE ORDINARI 18 DE GENER DE 2023



 
APROVACIÓ DEL REGLAMENT INTERN DE L’ESPAI JOVE “LA COVA” 
 
El regidor de joventut, Miquel Sabaté de VdC-
CUP, explica que l’Espai Jove ja comença a 
ser una realitat i aviat se’n preveu l’obertura. 
Es tracta d’un projecte reivindicat des de fa 
anys, i que VdC-CUP ha pogut fer realitat 
gracies a la seva aposta per aquest projecte els 
darrers anys. El regidor explica que aquest 
reglament permetrà regular-ne l’ús. És un 
document força tècnic que caldrà anar 
revaluant en el futur. Més enllà de la part 
tècnica del text, el regidor destaca que el més 
important és que el jovent de Capellades es faci seu l’espai. Els diferents grups s’hi mostren 
favorables i el punt s’aprova per unanimitat. 
 
Tot seguit s’aproven dos punts, amb els vots favorables de tots els grups: la convocatòria per a la 
concessió de subvencions per a ajuts socials d’urgència de l’any 2023 i la convocatòria per a la 
concessió de per a l’atorgament d’ajuts amb espècies. 
 
MOCIÓ PER DEMANAR QUE LA GENERALITAT DE CATALUNYA AUGMENTI LA 
SEGURETAT DE LA CARRETERA C-15 MENTRE DURIN ES OBRES 
 
Es tracta d’una moció presentada pel PSC, el seu representant presenta la moció, que demana al 
Departament de Territori de la Generalitat de Catalunya que revisi la senyalització de les obres de 
la carretera C-15, corregeixi els elements que porten a confusió i faci el possible per garantir la 
seguretat dels conductors i conductores del tram en obres. C’S i JxC té alguns dubtes del redactat 
de la moció, però s’hi mostren favorables. Es queixen que els vehicles circulen a molta velocitat, i 
demanen més control policial. VdC-CUP també s’hi mostra favorable i expressa el desig de que els 
canvis suposin una millora. Passada a votació,  la moció s’aprova per unanimitat. 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
Al torn de precs i preguntes, C’S demana pintar la zona de càrrega i descàrrega davant del 
supermercat Caprabo, ja que hi ha varies pintades que porten a la confusió; i també demana que, 
en general, es limiti el temps de càrrega i descàrrega a tot el municipi. També pregunta com ha 
quedat el servei de transport al FFCC i se li respon que el proper 27 de gener la Generalitat ha 
convocat a l’Ajuntament per tancar el tema. Al seu torn, el PSC demana reparar els panells de 
vidre al costat de l’ascensor de la Plaça Catalunya. Finalment, JxC demana modificar una 
senyalització errònia al carrer Divina Pastora i també demana fer una actuació per pacificar la 
plaça Angel Guimerà, ja que consideren que hi ha masses aparcaments. 
 
Des del públic, uns integrants del Club de Petanca de Capellades expliquen que el club s’ha desfet, 
ja que l’actual president, que és un integrant d’un altre club de fora del poble, no fa les seves 
funcions. Demanen que l’ajuntament prengui part i recuperi el club per tal que sigui del poble. 
L’alcalde explica que estan en converses amb ell per tal de posar ordre la situació. Finalment, des 
del xat de Youtube, el Sr. Ramón Roca pregunta si es podrà fer servir l’espai jove “La Cova” per fer 
reunions de les entitats. El regidor de VdC-CUP, Miquel Sabaté respon que en casos puntuals si 
que es podrà utilitzar, tot i que l’objecte principal del local no és aquest, sinó que està pensat 
perquè en faci ús el jovent capelladí. 
 


